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PROTOKÓŁ NR XXIII/2008 

z XXIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA 

która odbyła si ę w dniu 29 maja 2008 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 32 radnych 
Nieobecni: 
 radny – Stefan Grabski 
 radna – Patrycja Mlejnek-Gałęza  
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
 
 
 
 
 
 

PUNKT 1  
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

 
Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom Sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę Państwa XXIII sesja RMG, przewidywana przerwa między 13.00 
- 14.00. Witamy bardzo serdecznie wszystkich, witam radnych, 
prezydenta, zastępców, panią sekretarz, panów i państwa dyrektorów, 
ale witam równieŜ na Sali są z nami przedstawiciele, razem z dyrektorem 
Gdańskiego Centrum Profilaktyki UzaleŜnień oraz handlowcy 
nominowani do grona nieobojętnych sprzedawców. Serdecznie Państwa 
wszystkich witamy na dzisiejszej sesji.  
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bardzo proszę, Ŝeby rzeczywiście to były pytania takie, które są no 
niezbędne, uzupełniające. A odnoszę wraŜenie, ze my niektórzy tak się 
zachowujemy, jakbyśmy dzisiaj się pierwszy raz dowiadywali o tej 
uchwale, o wydatkach. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, jeśli moŜna 
poproszę o taka dyscyplinę, bo jeszcze mamy sporo tych punktów. 
Proszę bardzo pan radny Kaczmarek. 
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado. 
Panie Skarbniku.  
Ja mam takie krótkie, uzupełniające pytanie. Chodzi mi o DRMG, ta 
dyrekcją się przeprowadza do innego budynku i tutaj mamy podane, Ŝe 
wyposaŜenie ma kosztować, powierzchni biurowej, 300 tyś. zł. Ja na 
komisji pytałem się ile będzie kosztował wynajem tych pomieszczeń, i tej 
odpowiedzi nie otrzymałem. Dlatego mam takie pytanie, o koszt 1 m2 i 
koszt wynajmu całości. RównieŜ chciałem jeszcze ogólnie tylko 
powiedzieć na temat innych spraw, bo widzę tutaj duŜych, nowych sporo 
wydatków na niektóre, wątpliwe projekty artystyczne, a nie widzę 
dodatkowych wydatków na nowe drogi w Gdańsku Południe. Wiem, Ŝe 
Świętokrzyska, Łódzka ma zacząć być realizowana w roku 2011, ale 
moŜna by było niektóre, po prostu drobne przeróbki za małe pieniądze 
zrobić, Ŝeby unikać wypadków drogowych. Mam na myśli tutaj głównie 
skrzyŜowanie Łódzka – Świętokrzyska, tam prawie codziennie są jakieś 
wypadki. Tak Ŝe warto by było pomyśleć o tym i pomyśleć o 
mieszkańcach  w tym zakresie. Dziękuję bardzo.  
 
Radny – TOMASZ SŁODKOWSKI  
Panie Przewodniczący. 
Szanowni Państwo. 
Jestem trochę załamany poziomem tej dyskusji. Trzy najbardziej 
przewijające się wątki tej dzisiejszej sesji, to Lech Wałęsa i 110 tyś. na 
25 lecie obchodów, ikona Solidarności i wizytówka Gdańska, 60-cio lecie 
państwa  Izrael i z punktu widzenia budŜetu drobna kwota na uczczenie, 
czy oddanie czci obywatelom państwa Izrael, mieszkańcom Gdańska 
zaznaczam, Łaźnia czyli wolna sztuka. Panowie z PiS, bo panie raczej 
nie jesteście tak radykalne, to wasze zachowanie to jest frustracja, 
ksenofobia, nie wiem jak to nazwać. Na poprzedniej sesji ponad 400 tyś. 
rocznie pana Kamińskiego wam nie przeszkadzało, a 110 tyś. na 25 lat 
Lecha Wałęsy wam przeszkadza. Powodzenia Ŝyczę.  
 
 
Radny – JACEK TEODORCZYK  
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harakiri. Trzeba działać. Władze miasta muszą uŜyć wszelkich 
sposobów, by skłonić Gedanie SA. do przedłuŜenia umowy z GKS 
Gedania 1922, bo przez najbliŜsze 2 lata jakakolwiek budowa lub 
przebudowa w tym miejscu i tak nie ruszy, a przez ten czas znaleźć 
nową lokalizację boiska dla Wrzeszczańskich piłkarzy lub 
zagwarantować im 100% korzystanie z dotychczasowego. Gdańska piłka 
to nie tylko pierwszo ligowa Lechia, to takŜe Gedania, Polonia, Oliwia, i 
wiele innych klubów, w których trenują setki chłopców Ŝyjących na co 
dzień, i dziewcząt teŜ właściwie, uprawianych przez siebie sportem, 
zamiast np. chuliganić lub wystawać po bramach i podwórkach. 
Inwestowanie w sport nie ten spektakularny, wyczynowy, lecz oddolny 
młodzieŜowy jest zarazem inwestowaniem w bezpieczeństwo i zdrowie. 
Pół roku temu rozpoczynający swoje rządy premier Donald Tusk, 
zapowiedział budowanie boisk w kaŜdej gminie. Czy ma się to odbywać 
kosztem likwidowania boisk rządzonym przez jego bliskich kolegów w 
mieście. Dziękuję bardzo. 
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado.  
Chciałbym jeszcze raz juŜ oficjalnie zwrócić uwagę na złą jakość 
stenogramów sesji RMG. Prawie rok temu wniosłem zastrzeŜenia co do 
moich wypowiedzi na sesji, i po wspólnym z pracownikiem biura rady 
miasta odsłuchaniu taśm ustaliliśmy, Ŝe w moich wypowiedziach, 
zamieszczonych w protokóle brakowało niektórych słów, a część z nich 
była przekręcona. PoniewaŜ te błędy zdarzały się prawie w kaŜdym 
protokóle na prośbę dyrektora Spyry zgodziłem się, Ŝe zostaną 
poprawione tylko w protokóle z dnia 29.03.2007. Poprawiono tylko w 
formacie doc, a w formacie PDF do dnia dzisiejszego jest po staremu. 
ZauwaŜyłem równieŜ, Ŝe te niedoróbki w protokółach dotyczą głównie 
radnych PiS i w związku z tym mogą sugerować, Ŝe nie są one 
przypadkowe. Dziękuję bardzo.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Ja myślę, ze panie dyrektorze, było wyjaśniane, ale 
wyjaśnimy to równieŜ. Panie radny wyjaśnimy to i te wszystkie uwagi 
pana będą uwzględnione.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Ja juŜ panu dyrektorowi kilka razy juŜ mówiłem na ten temat.  
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Panie Przewodniczący. 
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Wysoka Rado.  
Ja juŜ, tak jak panu radnemu wyjaśniałem. Sprawy, o które pan prosił 
zostały poprawione. Natomiast, pisząc protokoły spisujemy je co do 
słowa, i tutaj nie poprawiamy, czy jakiś błędów, czy nieskładnych 
wypowiedzi, tego nie mamy prawa robić, i one są w takiej formie w jakiej 
zostały wypowiedziane i to mamy na taśmach, to moŜemy przesłuchać i 
zawsze sprawdzić.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Ja wiem, ze pana uwagi były natury wypowiedzi, czy z mecenasem 
Bodakowskim  ustalaliśmy czy my moŜemy zmienić, lub no inne 
brzmienie nadać temu, bo to nie tak brzmi. Mecenas Bodakowski 
powiedział – protokół jest protokołem, tak jak powiedział pan radny, tak 
ma być. JuŜ daję głos. Bardo proszę.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Ja tutaj zgłaszam te sprawy, ze brakuje słów i słowa są przekręcone. I 
panie dyrektorze pan mówi nie prawdę bo proszę przeczytać protokóły w 
formacie PDF. I w PDF jest po staremu, jeŜeli księdza Wryczy, nazywa 
się Ryczy i w ogóle brakuje innych słów. Niech pan przeczyta, bo pan 
wszystkiego nie poprawił. I, a ja panu kilka razy juŜ mówiłem. Dlatego w 
końcu zgłaszam to oficjalnie, bo ja nie mogę się z wami dogadać, po 
prostu.  
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Dobrze, jeszcze raz postaramy się to sprawdzić. I jeŜeli są takie 
uchybienia to na pewno poprawimy.  
 
Radny – MIROSŁAW ZDANOWICZ  
Panie Przewodniczący. 
Chciałbym wrócić do wniosku kolegi Kościelaka w sprawie tego 
oświadczenia w sprawie Gedani. Ja prosiłbym moŜe o przegłosowanie 
tego wniosku, bo to jest wspólny wniosek, równieŜ był dyskutowany na 
komisji, na komisji sportu. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
To jest oświadczenie pana radnego i my nie moŜemy oświadczenia 
radnego przegłosowywać. Natomiast oczywistą rzeczą jest, ze pan radny 
moŜe, lub komisja moŜe zająć i przegłosować i to moŜe być nie tylko 
wniosek, oświadczenie pana radnego, ale to moŜe przyjąć formę 
oświadczenia nawet Rady. Nie tylko komisji. Czyli to jest kwestia 
przygotowania tego na następną sesję. I proponuję moŜe, Ŝeby wspólnie 


